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Są pieniądze na przebudowę koneckiej lecznicy
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich dostał dodatkowe dwa miliony złotych unijnej dotacji,
na przebudowę szpitala. Remontowane są oddziały: anestezjologii, intensywnej terapii i blok
operacyjny.  Cała  inwestycja  pochłonie  prawie  20  milionów  złotych.  Do  tej  pory,
dofinansowanie  wyniosło  5  milionów  złotych.  Rzecznik  marszałka  województwa,  Iwona
Sinkiewicz-Potaczała  informuje,  że  dodatkowe  pieniądze,  to  efekt  oszczędności  w
Regionalnym Programie Operacyjnym. Zarząd Województwa zdecydował o przyznaniu  ich
na inwestycje w Końskich, a tym samym placówka otrzymała maksymalną przysługującą jej
kwotę. Dyrektor szpitala, Wojciech Przybylski informuje, że przebudowa jest podzielona na
dwa etapy. Dzięki temu, oddziały cały czas przyjmują pacjentów. Pierwsza część inwestycji
obejmująca  remont  OIOM-u,  jednej  sali  operacyjnej  i  dobudowę  ośmiuset  metrów
powierzchni zostanie zakończona w tym miesiącu. Przebudowa koneckiego szpitala wynika z
konieczności dostosowania go do nowych norm sanitarnych. Decyzją Ministerstwa Zdrowia
będą one obowiązywać od 2015 roku. Zakończenie prac jest planowane na 15 stycznia.


